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SLOVO STAROSTY OBCE 
 

ZIMA UŽ BYLA 

Před rokem, v lednovém zpravodaji, 
jsem nám všem přál, aby letošní zima 
byla minimálně stejně přívětivá jako ta 
loňská, a bez covidového omezení. 
Toto se nám bohužel zatím splnilo jen 
částečně, a to uvolněním 
proticovidových opatření.  

Zima se, jak je vidno, v minimálně 
stejné intenzitě jako loni, již nevrátí. 
Dala nám chvilku o sobě vědět před 
Vánoci 2021, ale nyní je již téměř jisté, 
že je to pro tentokrát všechno. Tak se 
těšme na tu zimu příští. 

 

PLÁNUJE SE OPRAVA PRŮTAHU OBCÍ 

Jistě jste si všimli, že se v druhé polovině loňského roku v naší obci 
pohybovali po silnici II/386 pracovníci správy a údržby silnic, kteří 
provrtávali již tak dost zničenou vozovku.  

Nebojte, víc už zničit nejde. Jedná se totiž o první krok, který je součástí přípravy 
oprav naší silnice. Tato diagnostika má za úkol poskytnout vstupní data 
o současné kvalitě povrchu a podkladu vozovky pro přípravu studie a projektu 
na její rekonstrukci. Výstup z diagnostiky je k nahlédnutí na adrese 
https://www.moravskekninice.cz/aktuality/diagnostika-silnice-ii386. Toto 
měření odhalilo to, co samozřejmě již dlouho víme. Celá komunikace přes naši 
obec je ve velmi špatném stavu včetně spodních konstrukčních vrstev. To, že 
diagnostika byla provedena, je povzbuzujícím signálem, že se věci dávají 
konečně do pohybu. Je samozřejmé, že to ještě nějakou dobu potrvá. Ale 
doufám, že již nedojde k přerušení přípravných prací. Zároveň s rekonstrukcí 
silnice II/386 bude řešena nová dešťová kanalizace, která nám ve většině obce 
chybí.  

Co by snad mohlo být v letošním roce, je alespoň provizorní oprava povrchu 
komunikace II/386 v úseku Horní branka. Toto se nám podařilo předjednat 
s vedením Správy a údržby silnic Jihomoravského kraje. Jednání budou 
pokračovat a na nich se bude upřesňovat rozsah oprav v návaznosti na přípravy 
rekonstrukce vodovodu a kanalizace v některých úsecích komunikace.  

 

KANALIZACE A VODOVOD DOSLUHUJÍ 

Svazek vodovodů a kanalizací Tišnovsko připravuje projekt na rekonstrukci částí 
vodovodu a splaškové kanalizace v naší obci, které již dosluhují nebo již 
dosloužily. V příštích několika letech (termíny nejsou ještě známy) se bude 
v naší obci kopat. Co se týká nové kanalizace, toto postihne ulice Kuřimská, 
Kout, Dolní branka a část ulice Horní branka. Oprava dosluhujícího vodovodu se 
chystá na ulici Mezihoří a na části ulic Dolní branka, Horní branka, Kuřimská, U 
Školky a Na Okřínku.  

Ze zmíněného rozsahu obnovy kanalizačního a vodovodního řadu v naší obci je 
jasné, že součinnost v budování těchto sítí a rekonstrukce silnice II/386 je 

https://www.moravskekninice.cz/aktuality/diagnostika-silnice-ii386
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nezbytná a musí se k tomuto přihlížet už při provizorních opravách ulice Horní 
branka. 

Přejme si, aby se vše podařilo rozumně naplánovat a v brzké době uskutečnit.   

 

STALA SE MIMOŘÁDNÁ UDÁLOST 

Dne 3. ledna 2022 se stala na ulici 
Horní branka dopravní nehoda. 
Osobní automobil jedoucí směrem 
na Chudčice narazil zezadu 
do kontejneru, který zde měli naši 
obecní zaměstnanci postavený 
na komunikaci a prováděli údržbu 
zeleně na pěšině ke školce. Naštěstí 
se nikomu nic nestalo a odnesly to jen 

pomačkané plechy. Kontejner byl však 
poškozen tak, že jeho další použití 
nebylo možné. Pojišťovna majitele 
vozidla nám ve velmi krátké době 
škodu nahradila v plné výši pořizovací 
ceny kontejneru, která byla 37.000 Kč. 
Obec objednala nový kontejner, dnes 
již samozřejmě za vyšší cenu, a to 
50.000 korun.  

 

DEVELOPER Z LOKALITY ZA HUMNY UTEKL 

Nová výstavba na ulici Pod Sadem již byla v loňském roce ukončena, ne však 
stavba komunikace, která není od provádějící firmy dokončena a ani 
zkolaudována tak, aby ji mohla obec převzít do svého majetku. Stavba 
komunikace vykazuje nedostatky, které je nutno odstranit, aby bylo vše podle 
projektu a podmínek policie. Bohužel po firmě LUXERA se po zkolaudování 
posledních domů „slehla zem“. Její zástupci přestali brát telefony a v obchodním 
rejstříku je uveden nový jednatel z Ukrajiny. Obec musí nějak vyřešit tuto situaci.  

Na straně 2 je foto z likvidace rozpadlé stavební buňky, která zbyla na „Baťově 
poli“ po stavebním projektu firmy LUXERA. Původní stavbyvedoucí i nový 
jednatel odmítli zbytky buňky a stavební odpad zlikvidovat.   

Jiří Hanák – starosta obce 

 

 

INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU MORAVSKÉ KNÍNICE 

 

Výpis usnesení z 39. zasedání ZO konaného dne 24.01.2022 – hlavní body 
 
č. 497/39/22 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí zprávu 
o hospodaření v obecních lesích za 4. čtvrtletí 2021, viz příloha č. 1 – 
Hospodaření v obecních lesích za 4. Q. 2021 k nahlédnutí na obecním úřadě 
č. 498/39/22 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí zprávu 
o hospodaření v obecních lesích za rok 2021, viz příloha č. 2 – Hospodaření 
v obecních lesích za rok 2021 k nahlédnutí na obecním úřadě 
č. 499/39/22 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje Smlouvu č. NM-
001030071062/001-JCOM o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
s firmou EG. D, a. s., IČ 280 85 400. Věcné břemeno se uzavírá úplatně, 



5 

 

za jednorázovou náhradu 2.700 Kč, viz příloha č. 3 – Smlouva o smlouvě 
budoucí k nahlédnutí na obecním úřadě. 
č. 500/39/22 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje záměr pronájmu 
pozemku p. č. 1177 v k. ú. Moravské Knínice. Záměr zveřejněn na elektronické 
úřední desce www.moravskekninice.cz  
č. 501/39/22 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje změnu přílohy 
vyhlášky 1/2015 o odpadech. Příloha č. 1 zveřejněna na elektronické úřední 
desce www.moravskekninice.cz  
č. 502/39/22 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí žádost 
Centra sociálních služeb Kuřim o finanční příspěvek 20.000 Kč 
na spolufinancování pečovatelské služby.  
č. 503/39/22 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje poskytnutí 
stravenkového paušálu pro uvolněného zastupitele obce ve výši 60 Kč/den.  
č. 504/39/21 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí finanční situaci obce a další 
aktuální informace 
 

JARNÍ SVOZ VELKOOBJEMOVÉHO A NEBEZPEČNÉHO ODPADU BUDE 

Kontejnery na velkoobjemový odpad budou přistaveny od čtvrtka 24. 

do neděle 27. března 2022 pod obecním úřadem v Moravských Knínicích, 

ulice Pod Školou. 

Velkoobjemový odpad: starý nábytek (křesla, židle, skříně, válendy apod.), 

podlahové krytiny (koberce, linolea), umyvadla, toalety, drátěné sklo, keramika, 

porcelán, zrcadla, novodur. Do kontejnerů na velkoobjemový odpad nepatří: 

nefunkční sporáky, ohřívače vody, pračky a ostatní objemné elektrospotřebiče, 

stavební suť, zemina, kameny, žhavé a výbušné látky, látky žíravé, uhynulá 

zvířata. Elektrospotřebiče můžete přinést, ale neházet do kontejneru.  

Mobilní svoz nebezpečného odpadu bude proveden v pátek 25. března 

2022 od 16 do 17 hodin pod obecním úřadem v Moravských Knínicích, ulice 

Pod Školou. 

Nebezpečný odpad: léky, zbytky barev, olejů, kyselin, zásad, jiných chemikálií a 
nádoby jimi znečištěné, zbytky stolního oleje z kuchyně, zářivky a výbojky, 
akumulátory, galvanické články (baterie), elektrospotřebiče (chladničky a 
mrazničky, sporáky, televizory, počítače, monitory, notebooky, rádia, mikrovlnné 
trouby).  

 

Upozorňujeme občany, že při koupi nového elektrospotřebiče platí recyklační 
poplatek, a proto doporučujeme vždy využít možnosti odvozu starého 
spotřebiče prodejcem nebo dopravcem. V případě odevzdání 
do nebezpečného odpadu v obci, obec platí za odvoz tohoto vysloužilého 
spotřebiče nemalé peníze. 

Upozorňujeme dále na skutečnost, že červený kontejner na menší 
elektrospotřebiče stojí trvale na stanovišti vedle základní školy. Proto prosíme 

http://www.moravskekninice.cz/
http://www.moravskekninice.cz/
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občany, aby malé elektro nenosili pod obecní úřad, ale vhodili jej přímo do 
červeného kontejneru. Za vývoz tohoto kontejneru na elektrozařízení obec 
neplatí žádný poplatek.  

Do červeného kontejneru se vejdou menší počítače i monitory, notebooky, rádia, 
menší mikrovlnné trouby, žehličky, váhy, mixéry, šlehače, roboty, ovladače, 
lampy a lampičky, baterie. 

PNEUMATIKY do velkoobjemového a nebezpečného odpadu odevzdávat 
NELZE! Od ledna 2018 je povinnost odevzdávat použité pneumatiky zdarma a 
bez ohledu na značku výrobce v pneuservisech a autoservisech. Na pneumatiky 
se vztahuje zpětný odběr. Týká se výrobců, distributorů i koncových prodejců.  

 

VÍTE, ŽE V OBCI PLATÍ Obecně závazná vyhláška o místním poplatku 
za užívání veřejného prostranství? 
 
Od 01.01.2020 platí obecní vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného 
prostranství. Pojem veřejné prostranství zahrnuje všechny ulice v obci.  
Užívání veřejného prostranství mimo jiné znamená, že na ulici je umístěn 
kontejner na stavební suť, zeminu nebo odpad z vyklízení domu, umístěno 
lešení či jiné stavební zařízení, složen písek, dřevo, cihly, střešní tašky, dlažba 
a jiný stavební materiál. Poplatník vyplní a podá na obecní úřad tiskopis Přiznání 
k místnímu poplatku za užívání veřejného prostranství. Ten lze stáhnout z webu 
obce https://www.moravskekninice.cz/formulare  
 
Poplatek za užívání veřejného prostranství platí fyzické i právnické osoby, které 
užívají veřejné prostranství. 
V době platnosti příslušného stavebního povolení, souhlasu či ohlášení se 
poplatek neplatí. Vyplnit ohlášení je poplatník povinen.  
 

 

MĚSTO KUŘIM INFORMUJE 

V pondělí 14.02.2022 byly zahájeny práce na rekonstrukci autobusového 
terminálu a výstavbě parkoviště a zázemí pro cyklisty u vlakového nádraží 
v Kuřimi.  Součástí jsou i práce na inženýrských sítích v okolních ulicích, 
se kterými jsou spojena i různá dopravní omezení.  
Předpokládaná doba trvání – od 14.02. do 06.03.2022 – může se změnit.  
Omezení v ulici Zahradní – uzavření levé poloviny vozovky, kde budou probíhat 
výkopové práce. 
Omezení v ulici Nádražní – uzavřena bude ulice v plné šíři. 
Omezení v ulici Štefánikova – ulice bude částečně uzavřena. 
Nástupiště č. 2 a 3 autobusového terminálu – odstraněny budou zařízení 
zastávek včetně nástupních ostrůvků. Nástupiště č. 2 a 3 budou přesunuta níže 
k parku směrem k ulici Zahradní.  
V průběhu prací může dojít ke změnám v rozsahu a termínu uzavírky, změně 
dopravního značení apod. 

Jana Kosíková – úřednice obecního úřadu 

https://www.moravskekninice.cz/formulare
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JAKÁ JE HODNOTA CYKLOSTEZKY A CYKLOTRASY 
 
V červenci 2021 byla zkolaudována I. a část II. etapy cyklostezky a 
cyklotrasy Kuřim–Veverská Bítýška. Byla to část mezi Kuřimí a 
Moravskými Knínicemi. Dne 27. prosince byla zkolaudována zbývající část 
II. etapy v Mezihoří až k silnici II/386 ve směru na Chudčice.  

Veřejná zakázka na zhotovitele projektové dokumentace na stavbu proběhla 
v roce 2018. Zhotovitelem se stala firma Regioprojekt Brno, s.r.o. S firmou byla 
uzavřena Smlouva o dílo za cenu 1.804.955,80 Kč. Za první dvě etapy, z Kuřimi 
na konec Mezihoří, si firma vyfakturovala 1.278.878 Kč. Nyní budou práce 
pokračovat projektem cyklostezky na Chudčice. 

V roce 2020 proběhlo výběrové řízení na dodavatele stavebních prací. Vybrána 
byla firma PORR, a.s. Celková fakturovaná částka touto firmou dosáhla 
27.838.741,42 Kč.  

Přičíst musíme ještě další náklady – firma EG.D a.s. za přeložku sloupu 
vysokého napětí, firma CETIN za přeložky elektronických sítí, Povodí Moravy 
za přechod potoka Kuřimky, dále výdaje za technický dozor stavby, koordinátora 
BOZP, podání žádosti o dotaci.  

Celková hodnota I. a části II. etapy cyklostezky a cyklotrasy kolaudované a 
zařazené do majetku DSO Mikroregion Kuřimka v červenci 2021 byla 
14.510.973,36 Kč. 

Hodnota etapy přes Mezihoří, zařazená do majetku mikroregionu 27.12.2021, je 
15.349.973,56 korun.  

Celková cena hotové cyklostezky a cyklotrasy je 29.860.946,92 Kč. 

Dne 25.05.2021 obdržel mikroregion rozhodnutí o poskytnutí dotace. Finanční 
prostředky z Evropské unie činí 85 % nákladů = dotace 21.250.000 Kč. 
Ze státního rozpočtu 5 % nákladů = dotace 1.250.000 Kč. Vlastní zdroje musí 
být nejméně 10 % = 2.500.000 Kč. 

Protože dotace bude připsána na účet až po vyfakturování prací, byl mikroregion 
v situaci, že neměl na účtu žádné finance na zaplacení faktur. Proto byla vybrána 
banka UniCredit Bank a u ní si DSO otevřel dva úvěrové účty. 

První úvěr krátkodobý činil 22.500.000 Kč a tento bude splacen obdrženou 
dotací nejpozději v červnu 2022. 

Druhý úvěr je dlouhodobý – 7.500.000 Kč a představuje ony vlastní zdroje. Tento 
úvěr musí být splacen do 31.12.2031. Na splátkách úvěru i úroků z úvěru se 
budou podílet všechny obce mikroregionu. 

Akce „Cyklostezka III. etapa Chudčice“ bude pokračovat po vyřešení 
majetkových problémů v tomto úseku.  

 

       

Jana Kosíková – účetní DSO Mikroregion Kuřimka 
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ZAJÍMAVOSTI 
 

JAN SKÁCEL STOLETÝ 

Jan Skácel přišel na svět 7. února 1922 ve Vnorovech na Slovácku, 
v učitelském bytě místní školy, kde oba jeho rodiče působili jako kantoři. 
Ještě v dětství se rodina přestěhovala do Poštorné a většinu života už 
potom až do své smrti strávil v Brně. Moravské motivy se ve Skácelově 
tvorbě opakovaně objevují, neskrýval okouzlení folklórem. Velký vliv měl 
na něj otec, ruský legionář a písmák. 

Budoucí básník vystudoval gymnázium v Břeclavi a 
Brně, pak přišla válka, během níž byl totálně 
nasazen a tři roky pracoval v říšských továrnách a 
na stavbách. Po osvobození pokračoval ve studiu. 

Od roku 1948 pracoval jako redaktor kulturní rubriky 
brněnského listu Rovnost, v roce 1952 musel však 
odejít a po dělnickém intermezzu nastoupil roku 
1953 do literárně-dramatického oddělení 
brněnského rozhlasu. V letech 1963–1969 byl šéfredaktorem časopisu Host do 
domu. Od 70. let se věnoval pouze literatuře. 

V počátcích tzv. normalizace mohl publikovat jen v samizdatu. V 80. letech 
spolupracoval též s divadlem. 

Doma oficiálními spisovatelskými i politickými kruhy umlčován, obdržel roku 
1989 dvě významná evropská literární ocenění. V Itálii převzal Petrarkovu cenu 
a Svaz slovinských spisovatelů jej vyznamenal cenou Vilenica 89. U nás byl 
oficiálně oceněn až po smrti, v roce 1992 Zlatou plaketou za zásluhy o rozvoj 
Jihomoravského kraje a roku 2002 se stal in memoriam čestným občanem Brna. 

Verše Jana Skácela zdobí kašnu i pítko na brněnském náměstí Svobody. Jeho 
pozoruhodná „socha“ z trubek se dívá ze svahu Špilberku ke Starému Brnu. 
Místo posledního odpočinku našel na čestném pohřebišti brněnského 
Ústředního hřbitova. 
 

Krátký popis léta  
Požáry ze čtyř stran hoří léto. Omamně kvetou akátové háje. 
Zelená duše vína doutná na vinicích. Krvácí vlčí máky v obilí.  
 
Přichází tma a po stříbrném mostě kráčí luna.  
Svět je jak chleba vytažený z pece a noc ujídá. 
 
Vlaštovky hbité rovnou nití, studánky k nebi přišívají. 
Rovný je den a slunce svítí. Na rovné léto v rovném kraji. 
 
Na slova některých jeho básní složil Jiří Pavlica z Hradišťanu písně do alba 
O slunovratu. 
 

Zdroj: https://www.databazeknih.cz                  Jana Kosíková – členka obecní knihovny 

https://www.databazeknih.cz/
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ZE SPOLKŮ 
 

1. SKAUTSKÝ ODDÍL MORAVSKÉ KNÍNICE    únor 2022 

 

Výprava na koupaliště 
 

Díky mírnějším opatřením jsme se po dvou letech mohli navrátit 
k jedné z našich tradičních akcí – plavání na koupališti v Kuřimi. Dne 10. února 
se pod vedením Kačera na koupaliště vydala pánská část oddílu, akce se 
zúčastnilo 19 kluků. Akci pravidelně mimochodem pořádáme i z důvodu, 
abychom si ověřili, že naši členi umí plavat, takže kromě zábavy plní tato (nyní 
již doufejme) pravidelná aktivita i praktickou funkci. 

Dámská část oddílu se může těšit na obdobnou výpravu 25. února. 

 

Zvelebování klubovny 

Díky obětavé práci roverů z bývalé družiny Kamzíků, především Tomáše Bořila 
– Loba, se daří postupně zvelebovat naši klubovnu. Dříve jsem již informoval 
o osvětlení skladu, nyní se kluci vrhli na zkrášlení dolní klubovny, kde budou 
umístěny naše oddílové a družinové vlajky, s pomocí členů ji vymalujeme a 
možná v ní položíme koberec. 

 

Další akce 

Na jaře plánujeme tyto akce: tradiční bangový turnaj, výpravu na kluziště, 
Ukliďme Česko.                                                                  Adam Špaček – skaut  

 
 

 
 

V ÚNORU SOKOL SLAVÍ 160 LET 

Sokol vznikl 16. února 1862 založením první sokolské jednoty, která nesla název 

Tělocvičná jednota pražská. Založení Sokola se účastnili významní představitelé 

demokratické části české měšťanské společnosti, největší zásluhy se však 
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přisuzují Dr. Miroslavu Tyršovi a Jindřichu Fügnerovi, který také byl zvolen 

prvním starostou (Miroslav Tyrš prvním náčelníkem).  

 

SCHRÁNKA BYLA OTEVŘENA 

Ve čtvrtek 17. února se členové výboru Sokola sešli společně se starostou 

obce v sále sokolovny, aby otevřeli schránku ve zdi, opatřenou 

mramorovou deskou s letopočtem 1922.  

Protože v kronice bylo zapsáno, že ve schránce je uložena listina o poklepu 

základního kamene sokolovny, s napětím jsme očekávali, co se objeví. Po 

odstranění lišt z obložení a osekání omítky se mramorová deska odklopila. Byli 

jsme překvapeni, že schránka byla prázdná. 

Prosíme rodáky, členy Sokola. Nevzpomínáte na vyprávění pamětníků o tom, že 

by schránka byla někdy otevírána? Dejte nám vědět.  

Na první straně foto z otevírání mramorové desky. 

 

VEŘEJNÁ SBÍRKA 

Budova sokolovny byla postavena roku 1922, přistavena v roce 1953 a od té 

doby prošla řadou dalších stavebních úprav.  

Přes všechny tyto provedené opravy a zásahy byl však v roce 2015 stav budovy 

v mnoha ohledech nevyhovující. V havarijním stavu byla střecha, do budovy 

zatékalo. Původní okna i dveře byla zdrojem velkých tepelných ztrát. Opravu 

potřebovala i některá sociální zařízení, elektroinstalace, osvětlení či vnitřní 

omítky. 

Z příspěvků členů Sokola nebyla a není tělocvičná jednota schopna pokrýt ani 

běžné provozní náklady. Nutnou generální rekonstrukci mohla jednota zahájit 

jen díky dotaci z obecního rozpočtu. Částka dotace pokryla ale jen ty nejnutnější 

opravy.  

Rozhodli jsme se proto oslovit občany Moravských Knínic i širokou veřejnost a 

uspořádat veřejnou sbírku. Plánovali jsme, aby sokolovna oslavila svých 100 let 

v novém kabátě. Aby byla nejen plně funkčním, ale i důstojným a 

reprezentativním místem, a odpovídala požadavkům 21. století.  

V neděli 18. října 2015 proto Tělocvičná jednota Sokol Moravské Knínice 

oficiálně zahájila veřejnou sbírku s názvem „Opravme sokolovnu, srdce 

knínického dění“. Sbírka byla uspořádána za účelem shromažďování financí 

k rekonstrukci místní sokolovny. 

Nápad na získání finančních prostředků prostřednictvím sbírky měli Maruška a 

Karel Dvořákovi. Vymysleli celou strategii, zažádali o povolení sbírky 

na krajském úřadě, zorganizovali první zahajovací představení. A to vše 

pod heslem „Aby měly naše děti kde smysluplně trávit volný čas“. 
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V tu neděli byla 2x naplněna kapacita hlediště v sokolovně. Kníničtí ochotníci 

vystoupili s představením „Muzikály z Kynic aneb na co si na Broadwayi 

netroufli“. Scénář představení byl složen z toho nejlepšího, co kníničtí ochotníci 

od roku 2007 na jevišti knínické sokolovny zahráli.  

Dárci přispívali zakoupením vstupenky na divadelní představení, která se konala 

v průběhu let, finančním darem do pokladniček nebo bezhotovostním převodem 

na sbírkový účet.   

V roce 2015 přistálo na sbírkovém účtu 101.598 korun. Výdaj v tomto roce činil 

4.469 Kč. Tato částka byla spojená s náklady na zahájení sbírky, muzikálové 

představení.  

V roce 2016 se vybralo 99.292 Kč a utratilo 128.631 Kč. Z vybraných finančních 

prostředků se opravily dámské toalety v přísálí a výčep. 

V roce 2017 činily dary 82.393 Kč. Výdaje ve výši 38.462 Kč byly za shrnovací 

dveře mezi sálem a přísálím. 

V roce 2018 se vybralo 16.100 Kč a utratilo 8.821,18 za regál do skladu. 

Za rok 2019 přibylo na účtu 3.400 korun a výdej činil 110.546,74 Kč za práce 

na opravě dvou šaten v přední části budovy. Šatny se kompletně opravily včetně 

vybudování nového sociálního zařízení. Částkou 153.252 Kč přispěl na tuto akci 

dotací Jihomoravský kraj. 

V roce 2020 jsme přijali dar 1.000 Kč. Výdaje 0. 

V roce 2021 byl příjem na sbírkový účet 28.693 Kč. Výdaje opět nula. 

Všem dárcům, kteří vložili na sbírkový účet ve FIO bance nebo do pokladniček 
celkem 332.476 korun, velice děkujeme a jejich ochoty darovat si vážíme.  

 

VALNÁ HROMADA BUDE V BŘEZNU 

Tělocvičná jednota Sokol Moravské Knínice zve své členy a příznivce na valnou 
hromadu jednoty, která se koná ve čtvrtek v 18:0031. března v sokolovně. 

Program: plnění usnesení z minulé valné hromady, zpráva o činnosti jednoty, 
náčelnictva a vedoucího sportů za rok 2020 a 2021, zpráva o hospodaření, 
zpráva kontrolní komise, plán práce a rozpočet na rok 2022, volba členů výboru 
na další 4 roky, odsouhlasení delegátů na valnou hromadu župy Pernštejnské, 
odsouhlasení delegáta do předsednictva župy aj. 

                          

 

Jana Kosíková – starostka TJ 
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